



BUILDING AND HOME AUTOMATION SOLUTIONS

ABB-Welcome IP

Release Note Firmware

[Click here for English Release Note](#)

[Klicken Sie hier für die Softwareinformation auf Deutsch](#)

<https://new.abb.com/low-voltage/products/building-automation/product-range/abb-welcome>

We reserve the right to make technical changes or modify the contents of this document without prior notice. ABB shall in no case be liable under, or in connection with, the document towards any person or entity, to which the document has been made available, in view of any damages or losses - irrespective of the legal grounds.

In particular ABB shall in no event be liable for any indirect, consequential or special damages, such as – but not limited to – loss of profit, loss of revenue, loss of earnings, cost of capital or cost connected with an interruption of business. With regard to purchase orders, the agreed particulars shall prevail. © Copyright 2020 ABB. All rights reserved

BUILDING AND HOME AUTOMATION SOLUTIONS

ABB-Welcome IP

Release Note Firmware

Product name IP touch 10" with TPM --- HGI17-CS (View Website)

Product type H8327 (IP touch 10")

Order code 2TMA130050W0054
2TMA130050B0054
2TMA130050W0055
2TMA130050B0055
2TMA130050W0058
2TMA130050B0058
2TMA130050W0060
2TMA130050B0060
2TMA130051W0004
2TMA130051B0002
2TMA130051W0003
2TMA130051B0003

Latest change Firmware Update, September 2022

Current Status:

Product Type	Order Code	Website	Firmware
H8327	2TMA130050W0054 2TMA130050B0054 2TMA130050W0055 2TMA130050B0055 2TMA130050W0058 2TMA130050B0058 2TMA130050W0060 2TMA130050B0060 2TMA130051W0004 2TMA130051B0002 2TMA130051W0003 2TMA130051B0003	Link	Firmware: 2.25

NOTE:

We recommend ensuring that devices are always installed and operating using the latest firmware and software versions. Claims for defects or damages due to the use of software or firmware versions that have not been kept up to date will not be accepted.

FIRMWARE

Product Type	Version	Release Date	Updates and Release Notes
H8327	V2.25	September 2022	<ul style="list-style-type: none">• New features:<ul style="list-style-type: none">○ Selected Free@Home logs could be exported to SD Card to improve customers communication with ABB Technical Team, for a faster and more precise issues inspections and resolution.• Bugfixes - KNX:<ul style="list-style-type: none">○ Improved interaction with Siemens RTC sensors (RDG160KN room thermostats and similar): the panels were reported to loose KNX capability after receiving Group Info Report telegram over KNX - Siemens RTC sensors. The issue has now been sorted.○ The KNX multicast address has now been corrected and left empty (previously reported IP-Address pre-set); the panel will not start searching IPS until a first valid address input is set.○ Translation amendments: the title "KNX-Muticast/IP-Adress" now changed into "IP Tunneling Adress - KNX Router/Interface"○ Improved scanning feature of ONVIF / IPC cameras.○ Improved interaction between Indoor Station and Welcome APP• Various bugfixes• Cyber security improvements
H8327	V2.18	November 2021	<ul style="list-style-type: none">• The HomeConnect devices connected in free@home can now be displayed in the panel.• Activation of the internal RTC temperature sensor of the panel for the free@home system. The room temperature can now be integrated into free@home and used for other functions.• Improved free@home integration.• Various translation improvements
H8327	V2.10	December 2020	<ul style="list-style-type: none">• Added KNXnet/IP Secure feature, which is the secure alternative of KNXnet/IP feature.• Various improvements

HAUS- UND GEBÄUDEAUTOMATION

ABB-Welcome IP

Freigabemitteilung Firmware

Produktname IP touch 10" with TPM --- HGI17-CS (View Website)

Produkttyp H8327 (IP touch 10")

Bestellnummer 2TMA130050W0054

2TMA130050B0054

2TMA130050W0055

2TMA130050B0055

2TMA130050W0058

2TMA130050B0058

2TMA130050W0060

2TMA130050B0060

2TMA130051W0004

2TMA130051B0002

2TMA130051W0003

2TMA130051B0003

Aktuelle Version Firmware Update, September 2022

Aktueller Status:

Produkttyp	Bestellnummer	Webseite	Firmware
H8327	2TMA130050W0054 2TMA130050B0054 2TMA130050W0055 2TMA130050B0055 2TMA130050W0058 2TMA130050B0058 2TMA130050W0060 2TMA130050B0060 2TMA130051W0004 2TMA130051B0002 2TMA130051W0003 2TMA130051B0003	Link	Firmware: 2.25

BEMERKUNG:

Wir empfehlen Ihnen, immer die aktuellste Softwareversion zu installieren. Ansprüche aus Mängeln oder Schäden aufgrund einer nicht aktuell gehaltenen Softwareversion können nicht geltend gemacht werden.

FIRMWARE

Produkttyp	Version	Erscheinungsdatum	Updates und Release Notes
H8327	V2.25	September 2022	<ul style="list-style-type: none">• Neue Funktionen:<ul style="list-style-type: none">○ Ausgewählte free@Home-Protokolle können auf eine SD-Karte exportiert werden, um die Kommunikation zwischen Kunden und dem technischen Team von ABB zu verbessern. Dies ermöglicht eine schnellere und präzisere Prüfung von Problemen und das schnellere generieren von Lösung.• Fehlerbehebungen: KNX:<ul style="list-style-type: none">○ Verbessertes Zusammenspiel mit Siemens RTC-Sensoren (RDG160KN u.ä.): Es wurde berichtet, dass das IP Touch die KNX-Verbindungen verliert, nachdem es ein Gruppen-Telegramm über KNX empfangen hat von den Siemens RTC-Sensoren. Das Problem wurde nun behoben.○ Die KNX-Multicast-Adresse wurde überarbeitet und leer gelassen (zuvor war die Multicast- IP-Adresse voreingestellt); das IP Touch beginnt erst mit der IPS-Suche, wenn eine gültige IP Adresse eingegeben wurde.○ Übersetzungsänderungen: der Titel "KNX-Muticast/IP-Adresse" wurde jetzt in "IP Tunneling Adresse - KNX Router/Interface" geändert○ Verbesserte Scan-Funktion von ONVIF / IPC Kameras.○ Verbesserte Interaktion zwischen Innenstation und Welcome APP• Verschiedene Fehlerbehebungen• Verbesserungen der Cybersicherheit
H8327	V2.18	November 2021	<ul style="list-style-type: none">• Die in free@home angeschlossenen HomeConnect-Geräte können nun im Panel angezeigt werden.• Aktivierung des internen RTC-Temperatursensors des Panels für das free@home System. Die Raumtemperatur kann nun in free@home integriert und für andere Funktionen verwendet werden.• Verbesserte free@home Integration.• Verschiedene Verbesserungen der Übersetzung
H8327	V2.10	Dezember 2020	<ul style="list-style-type: none">• Hinzufügen der Funktion KNXnet/IP Secure, die eine sichere Alternative zur KNXnet/IP-Funktion darstellt.• Verschiedene Verbesserungen